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私隐条款  

GMTK（下称「本公司」）按瓦努阿图共和国法例（下称「条例」）的原

则及规定，致力保障本公司所保存的客户个人资料的机密及安全。 

* 客户在开设账户时,已等同同意 GMTK 收集并有限度地使用客户的个

人资料 

GMTK 所收集的个人资料包括以下几类： 

1. 个人身份信息 

2. 账户的交易历史，如定期审查您的账户余额和交易活动。 

3. 账户的交易历史，如定期审查您的账户余额和交易活动。 

客户的个人资料将有可能被使用于以下用途 

1. 开设交易账号 

2. 作信贷检查 

3. 有限度地被已授权的职员作内部用途使用 (包括服务及产品推广

用途) 

4. 核实客户身份的准确性 

5. 新账户申请时和相关获授权检察人员，才可以透过电子系统查阅

相关信息 

根据上述有关之用途,公司须遵守的规则、条例及法例要求作出披露 
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为了保障客户的非公开性资料的安全，保护客户的私隐。GMTK 不会

将客户的姓名和个人资料销售或租借予任何人 

若您有任何其他有关 GMTK 保护隐私权政策的问题，欢迎发送电子邮

件至 info@gmtkg.com 

此声明的所有内容，并不凌驾于《条例》给予阁下的权利。 

如此声明的英文版及中文版有歧义，应以英文版为准。 
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Privacy policy 
 
GMTK in accordance with the principles and regulations of the laws 

of the Republic of Vanuatu (hereinafter referred to as the 

"Ordinances"), we are committed to protecting the confidentiality 

and security of customer personal information retained by our 

company. 
 

When the customer opens an account, they have agreed to the 

collection and limited use of the customer’s personal data by GMTK 

GMTK collect below personal identifiable information: 

1. Personal information provide by you 

2. Transaction history with us such as account balance and 

trading activity will be reviewed periodically. 

3. Transaction history with us such as account balance and 

trading activity will be reviewed periodically. 

 

The customer’s personal data may be used for the following 

purposes 

1. Open a trading account 

2. Do a credit check 

3. Limited use by authorized staff for internal purposes (including 

service and product promotion purposes) 

4. Verify the accuracy of customer identity 

5. Authorization and new account applications and credit 

inspectors can check relevant information through the 

electronic system 

Disclosure required by the rules, regulations and legislation to which 

the company is subject. 

Any use related to the above 

In order to protect the security of customers’ non-public information 

and protect the privacy of customers. GMTK will not sell or rent the 

customer’s name and personal information to anyone. 
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For answers to other questions regarding GMTK's Privacy Policy, 

please email info@gmtkg.com 

 

Nothing in this Statement shall limit your rights under the Ordinance. 

Should there be any inconsistencies between the English version 

and the Chinese version of this Statement, the English version shall 

prevail. 


